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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2024/25:1288 Folkhögskolornas framtid

Folkhögskolorna har under lång tid spelat en viktig roll i det svenska 
utbildningssystemet, inte minst vad gäller att stärka kompetensförsörjningen 
och bidra till livslångt lärande. I tider präglade av lågkonjunktur, social oro och 
ett oroligt världsläge har folkhögskolorna en ännu större potential att bidra till 
att människor ges möjlighet att ställa om, höja sin kompetens och stärka sin 
ställning på arbetsmarknaden.

Enligt Folkbildningsrådets rapport Nedskärningarnas konsekvenser – En initial 
analys av hur minskade anslag och ansträngd ekonomi påverkar 
folkbildningen redovisade hela 95 folkhögskolor underskott för 2023. Sedan 
dess har en av dessa, Markaryds folkhögskola, tvingats i konkurs efter 75 års 
verksamhet. Det är ett tydligt tecken på en oroande utveckling. Fler 
folkhögskolor har vittnat om tuffa prioriteringar och ekonomiska svårigheter 
efter att statsbidragen till folkbildningen har minskat.

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till statsrådet Lotta Edholm:

 

Vad avser statsrådet att göra för att säkerställa att utbildningsplatserna inte 
fortsätter att minska utan i stället förstärks vid landets folkhögskolor, så att inte 
fler folkhögskolor tvingas lägga ned sin verksamhet?

………………………………………

Caroline Helmersson Olsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-07-07
Besvaras senast
2025-07-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


